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Interpelacja

Szanowna Pani Prezydent,
Co najmniej od 15 kwietnia br. wie Pani, co należy zrobić, z kim się skontaktować, by natychmiast
zareagować na problem śniętych ryb, bo skutki mogą być dramatyczne – tym razem wyłowiono
ponad 6 ton ryb ale nie tylko z kanału gliwickiego, ale na również z Dzierżna. Od 7 maja 
br.  „Macie  możliwości,  z  których  już  dawno  powinniście  skorzystać,  bo  odpowiadacie  za
bezpieczeństwo gliwiczan. Czas skończyć z zasłanianiem się niemocą, brakiem kompetencji. Nie
wystarczy  wysyłać  pisma  —  trzeba  wyjść  zza  biurka  i  znaleźć  rozwiązanie!"  W chwili,  gdy
wykryto dramatyczną sytuację na Dzierżnie, zamiast zwołać sztab kryzysowy, bawiła się Pani na
festiwalu OFF. Prezydentem Miasta jest się w każdym dniu tygodnia, o każdej porze, nie tylko od
poniedziałku  do piątku.  Skończyła  się  kampania,  od  prawie  3  miesięcy jest  Pani  Prezydentem
Miasta,  dlatego  zwracamy  się  o  natychmiastowe  podjęcie  działań  i  przedstawienie  programu
naprawczego i propozycji, których tak dużo słyszeliśmy na wiosnę, tak by rozwiązać ten problem.  

Zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na pytania:
1. Dlaczego nie zwołała Pani sztabu kryzysowego po wykryciu pierwszych ryb w sobotę 

03.08 2024r?
2. Jakie widzi Pani propozycje rozwiązania tego problemu? 
3. Kiedy została Pani poinformowana o sytuacji?
4. Jakie działania podejmowała Pani od 7 maja br. by zapobiec występowaniu tej i podobnym 

katastrofom?  
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